

Le Veggie Gel, la solution verte pour vos formulations *the green solution for your formulations*



Onctueux, clair comme le cristal, biosourcé et biodégradable,
le Veggie Gel embellit vos formulations.

*Smooth, crystal clear, bio-sourced and biodegradable,
Veggie Gel embellishes your formulations.*

Il est beau, il est onctueux, et il est aussi respectueux de l'environnement. Le Veggie Gel est l'un des produits phare d'Aiglon, qui fabrique et commercialise des vaselines et des gels pour l'industrie cosmétique et pharmaceutique.

► Liphophile, biosourcé et biodégradable

Le Veggie Gel est composé à plus de 80 % d'un émulsifiant biosourcé, non OGM, renouvelable. Le Veggie Gel, gel anhydre, est biodégradable (selon la méthode OCDE-301B, readily biodegradable).

► Un ingrédient respectant l'environnement

Les formulateurs l'apprécient pour ses qualités techniques performantes. Il séduit les services marketing qui exigent des produits répondant aux demandes de consommateurs de plus en plus attentifs au respect de l'environnement.

► Une onctuosité remarquable

Les ingrédients du Veggie Gel apportent des propriétés de brillance et de sensation unique, et son onctuosité est son point fort sensoriel.

► Additif sensoriel et texturant

Le Veggie Gel a un toucher très agréable, il est doux et soyeux sur la peau. Transparent et pur, il texture les corps gras liquides tels que les huiles végétales et minérales, les silicones et les esters selon les doses incorporées. Il améliore la stabilité d'émulsions eau/huile, et favorise la bonne dispersion des particules dans les produits. Hydrophobe, il épaissit naturellement les huiles.



Il est compatible avec la plupart des huiles naturelles, des huiles polaires et des esters. Ses applications sont multiples : gloss, baumes et rouges à lèvres, lait de corps, crèmes... **Demandez nos formules !**

Beautiful, smooth and creamy, it is also environmentally friendly. Veggie Gel is one of the star products from Aiglon, manufacturer of gels and petroleum jellies for the cosmetic and pharmaceutical industries.

► Lipophilic, bio-sourced and biodegradable

More than 80% of the composition of Veggie Gel is a non-GMO, renewable and bio-sourced emulsifier. This anhydrous gel is readily biodegradable (method OECD-301B).

► An environment-friendly ingredient

Formulators appreciate Veggie Gel for its high-performance technical qualities, and it appeals to marketing departments

Made-to-measure viscosities for a worldwide registered product

Aiglon (GMP and ISO 9001:2015 certified) can produce Veggie Gel with made-to-measure viscosities. The ingredients that compose Veggie Gel are on the INCI list and the IECIC list.

requiring products that meet the requests of more and more environment-aware consumers.

► A remarkably rich smoothness

The Veggie Gel ingredients provide brilliance and a unique sensation;unctuosity is its major sensorial asset.

► A sensory and texturing additive

Veggie Gel leaves a very pleasant soft, silky texture on the skin. Crystal clear and pure, it adds texture to liquid fatty substances such as vegetable and mineral oils, silicones and esters depending on the doses. It improves stability of water/oil emulsions and has great suspension properties. It is hydrophobic and boosts viscosity of the oil phase. It is compatible with most natural oils, polar oils and esters. Its applications are multiple: gloss, balms, lipetick, body lotions, creams... **Ask for our formulations! ■**

Contact :
contact@aiglon.eu
+33 (0)3 44 27 86 93